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Referat fra ordinært afdelingsmøde for – ældreboligerne 

Myrholmsvej, mandag den 13. maj 2024 fra 15.00-16.30 i 

Fælleshuset. 

 

 

Fremmødte: 2 pårørende 

  16beboere 

 Marie Mikkelsen, Udlejning Almene  

Boliger 

  Claus Morsø, Pedel 

   

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Behandling af indkomne forslag: 

a. Ændring af forretningsordenens §9  

4. Fremlæggelse og godkendelse af afdelingens driftsbudget 

for 2025. 

En godkendelse af det vedlagte budgetforslag vil betyde at 

huslejen pr. 1.1.2025 vil være uændret. 

5. Beretning fra afdelingsbestyrelsen 

Punktet udgår, da der ikke er valgt en afdelingsbestyrelse 

6. Beslutning om: 

a. Regnskabsgodkendelse 

b. Afholdelse af valg  

c. Valg af formand for afdelingsbestyrelsen 

d. Afdelingsbestyrelsens størrelse 

7. Eventuelt. 

 

Referat: 

 

1. Marie blev valgt 

2. Marie blev valgt 

3. Ændringsforslag til forretningsordenens §9 blev godkendt. 

4. Budgetter for 2025 blev godkendt. Dette betyder at husle-

jen pr. 1.1.2025 vil være uændret. 

5. Punktet er udgået, da der ikke er en afdelingsbestyrelse. 

6. Beslutning om: 

a. Intet ønske om regnskabsmøde 

b. Der blev ikke valgt en afdelingsbestyrelse 

c. Ikke relevant, da der ikke blev valgt en afdelingsbe-

styrelse. 

d. Ikke relevant, da der ikke blev valgt en afdelingsbe-

styrelse. 

TEKNIK OG MILJØ, 

Ejendomme 

Udlejning Almene Boliger 

Aarhus Kommune 

Udlejning Almene Boliger 

Grøndalsvej 1 D 

8260 Viby J 

 

Telefon: 89 40 66 44  

Direkte telefon: 87 13 19 93 

 

Direkte e-mail: 

mahami@aarhus.dk 

www.aarhus.dk 

 

Sagsbehandler: 

Marie Mikkelsen 



 

 

13. maj 2024 

Side 2 af 2 
7. Eventuelt 

 

Affald. 

Affald bliver ikke sorteret ordentligt. Claus har sendt en 

seddel rundt til beboerne vedr. affaldssortering. 

Er man i tvivl så skal det i restaffald.  

Ligeledes er der problemer med hjemmeplejen ift. sortering 

af affald. Marie Mikkelsen kontakter hjemmeplejelederen 

vedr. sortering af affald. 

Haveaffald må ikke smides i containeren i poser, da 

der ikke må komme plastik i haveaffaldet. 

 

Ujævn belægning efter snerydning. 

Der sat gang efter snerydning. Claus afventer tilbud. 

 

Postkasser. 

Hvis der er ønske om at få nye postkasser, skal dette stilles 

som forslag til næste års møde, da det  

 

Parkering. 

Der er problemer med at hjemmeplejen parkerer uhensigts-

mæssigt i afdelingen. Dette er til gene for beboerne. Marie 

Mikkelsen kontakter hjemmeplejelederen vedr. dette. 

 

Nyt hegn og maling af skurene. 

Der kommer nyt hegn og skuerne bliver malet inden som-

merferien. Dette er planen indtil videre. 

 

Nye vinduer. 

          Bliver sat i gang næste år. 

 

          Udskiftning af ventilation. 

          Der skal stemmes om det til næste års møde. 

 

 

 

 

 

Rigtig god sommer til alle        


